



Request for Baptism إسئارة طلب العماد

يرجى ملئ المعلومات باللغة الانكليزية فقط
والتأكد من الأسماء بشكل واضح

Father's Details

معلومات الأب

Full Name الأسم الكامل
Date of Birth تاريخ الميلاد
Religion/Rite الدين/ الطائفة
Mobile رقم الهاتف

Mother's Details

معلومات الأم

Full Name الأسم الكامل
Date of Birth تاريخ الميلاد
Religion/Rite الدين/ الطائفة
Mobile رقم الهاتف

Child's Details

معلومات الطفل/ الطفلة

Full Name الأسم الكامل
Christian Name الأسم في المعمودية
Place of Birth مكان الولادة
Date of Birth تاريخ الولادة
Date of Baptism تاريخ العماد

Parents Details

معلومات الوالدين

Date of Marriage تاريخ الزواج
Church of Marriage الكنيسة التي تم فيها الزواج
Place of Marriage مكان الزواج
Family Address عنوان العائلة الحالي
Suburb المنطقة

Godparents Details

معلومات الأشبين/ الأشبيينة

Full Name الأسم الكامل
Date of Birth تاريخ الميلاد
Religion/Rite الدين/ الطائفة

Office Notes:



Pastoral observations

1- Date: Please fill the enclosed form and returned to the parish office at least two months prior of the Baptism date.

2- Preparation: Baptism class for the parents and the Godparent are held in the church before the date of Baptism, please ask the office for the date and time.

3- Baptism Day: Baptism is celebrated on the 1st and 3rd Sunday of the month. Check office for the time (Please be sure to arrive at least 15 minutes before the ceremony).

4- Godparents: One Godparent is preferred (male or Female), A practician Christian and at least 16 years of age.

5- Required Items:

- A- Towel.
- B- Baptismal Garland, for the child and godparent.
- C- The baptismal gown should be worn during the Celebration.

Authentication of Parents by faith and accept Baptism:

We are the undersigned parents asking for The Sacrament of Baptism and affirmation to be given to our child to join in faith the mystical body of Christ and his sacred Chaldean Catholic Church. We also ratify and firmly believe in the teachings of our lord and saviour Jesus Christ allowing our child Hope for eternal salvation.

الملاحظات الرعوية:

١- الموعد: الرجاء ملئ المعلومات بشكل كامل وتسليمها إلى مكتب الخورنة قبل شهرين من موعد العماد.

٢- المحاضرة: تقدم الخورنة محاضرة للوالدين والقريب قبل الاحتفال بالعماد، الرجاء التأكد من السكرتارية بالموعد المحدد.

٣- يوم العماد: يحتفل بالمعمودية كل أول وثالث أحد من الشهر، الرجاء التأكد من السكرتارية بالموعد المحدد ونرجو حضوركم قبل الموعد بما لا يقل عن ١٥ دقيقة.

٤- القريب: من المفضل أن يكون للمعمد قريب واحد (ذكر أو أنثى) مسيحي مؤمن وملتزم وما لا يقل عن ١٦ سنة.

٥- مستلزمات العماد:

أ- منشفة.

ب- أكلیل المعمودية للمعمد والقريب.

ج- يرجى تحضير ثوب المعمودية للطفل وأرتداءه أثناء الاحتفال بالسر.

إقرار الوالدين بالإيمان وقبول العماد:

نحن الموقعين أدناه والدا الطفل، نطلب أن ينال طفلنا سرّي المعمودية والتثبيت المقدس، فينتمي إلى شركة الإيمان في جسد المسيح السري، وإلى كنيسته الكلدانية الكاثوليكية المقدسة.

كما نفر ونؤمن بثبات بكل ما علمنا ربنا ومخلصنا يسوع المسيح، ونرجوا ان يبلغ طفلنا الرجاء بالخلاص الابدي.

Mother's Signature

توقيع الأم

Father's Signature

توقيع الأب